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Tipus de reunió: Junta ordinària.                                                                                             Acta núm. 22/23-8 

Data de la reunió 11 d’abril del 2023 Hora: 21:30h-23:00h 

Assistents 

Nerea Palacios, Ferran Ferran, Lucia Escobedo, Manel Ibàñez, Marcos Muñoz,  

Elena Cruz i Gaia Luziatelli.  

 

Ordre del dia 

 

1- Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior. 

2- Trobada gegants i properes activitats. 

3- Casal d’estiu. 

4- Comissió extraescolars. 

5- Concurs menjador. 

6- Festa Major. 

7- Proposta xerrades escola de famílies.  

8-  Altres qüestions. 
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Tema Informacions i acords Responsables Situació 
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1- Aprovació, si 

s'escau, de l'acta 
anterior. 

 
2- Trobada gegants i 

properes activitats. 
 
 
 
 
 
 

3- Casal d’estiu. 
 
 

4- Comissió 
extraescolars. 

     
 
 
 
 
 
 
 
 

5- Concurs menjador. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6- Festa Major. 
 

 
- S’han aprovat les 2 últimes actes. 

 
 
 
 

- Es farà dinantia per recordar de la trobada de 
gegants a Badalona d’aquest diumenge 16 
d’abril. El divendres 14 es vendran samarretes 
de la colla gegantera a patis oberts. 

- Es farà dinantia 2 setmanes abans de la sortida 
nocturna del 19 de maig. 

- Assemblea de l’AFA es farà el 8 de juny. 
 
 

- Aquest dijous 13 es farà la reunió informativa 
del casal d’estiu a la Baloo amb servei 
d’acollida.  

 
 

- El 30 de maig hi haurà la reunió de la comissió 
d’extraescolars amb l’escola per preparar el 
curs que ve. Les inscripcions es podran fer el 
juny i el setembre, el tastet d’extraescolars es 
farà el setembre. La setmana del 15 de maig 
es farà les portes obertes de les extraescolars. 
El curs que ve s’haurà de pujar la quota de les 
extraescolars, perquè Divers ha augmentat el 
preu en 3 euros.  

- Es pujarà el preu del servei d’acollida de les 
tardes de juny per cobrir despeses.  
 
 

- A la reunió de la comissió de menjador amb 
l’escola es va parlar que el concurs està molt 
regulat per l’administració i l’escola té poc 
marge per imposar condicions. L’escola vol fer 
portes obertes a les diferents empreses de 
menjador per conèixer el seu projecte i perquè 
coneguin l’escola. 7 i tria ha sigut absorvit per 
Fundesplai, que és una empresa molt més 
gran, li falta tracte de proximitat, encara no s’ha 
posat en contacte amb l’escola pel tema del 
concurs, i té un pitjor tracte amb els 
treballadors que 7 i tria. 

 
 

- A la reunió per preparar la Festa Major es va 
parlar de trobar una empresa de lloguer de 
taules i cadires més econòmica. Es consultarà 
si es pot fer les paelles pel tema de la 
problemàtica del foc i si hi haurà restriccions 
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7- Proposta de 
xerrades de l’escola 
de famílies. 
 
 

8- Altres qüestions. 

d’aigua i no es podran fer jocs d’aigua. S’està 
buscant un grup de música infantil com a 
activitat de tarda. Es preguntarà als que 
gestionen patis oberts si ens poden organitzar 
alguna activitat com a altres anys. Es parlarà 
de demanar menjar als supermercats a canvi 
de propaganda com han fet a l’escola els Pins 
i al Montbau Market, contactarem amb els 
organitzadors per com ho van fer, normalment 
es fa per finalitats solidàries. Es comenta de 
comprar barrets de palla per vendre’ls a la 
Festa Major. Es parla de demanar o comprar 
premsallaunes per poder reciclar les llaunes, 
es podria fer una activitat amb els nens per 
incentivar el reciclatge amb sacs per a cada 
curs. Finalment es podrien vendre les llaunes. 
El bar de 6è prefereix comprar llaunes que 
tirador de cervesa, perquè és més problematic 
i embruta més. El preu de la paella pujarà. 

 
 

- No s’ha fet cap xerrada aquest curs, i es vol fer 
com a mínim 1. Serà de ciberseguretat dirigida 
pel Fernando o de comunicació no violenta feta 
per Mediam. 

 
 

- S’ha parlat si s’ha de fer un comunicat per 
evitar fer obligatori un regal conjunt al mestre. 
Es comenta que ara és tard per fer-ho i que hi 
ha diversitat d’opinions, es demanarà al Damià 
si té alguna proposta que és qui va iniciar el 
debat. 

- Aquest any es jubilen la Rosa i el Pere, i s’ha 
de preparar l’obsequi del clauer de plata de l’ós 
Baloo. 
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Data de la propera reunió    2 de maig del 2023 
 
 
 
 
Sra. Nerea Palacios 
Presidenta AFA Baloo 
Data aprovació: 2 de maig del 2023 

 
 
 
 
Sr. Ferran Ferran 
Secretari AFA Baloo 

 


